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 الملخص:

 -صلّى اللٌ علٌّ وسلم –دف ٍذً الدراسة إلى ةّان حقّقة الصلة ةّو الصحاةة وآل ةّث اليتي جَ      
ّّيث المقصُد نو  وإزالة الشتَات الحي اعحرت ٍذً العلاقة وجحاول جشََُِا نو قتل المغرطّو، فت

 طَرة.، ةالأدلة نو القرآن والسية الم-صلى اللٌ علٌّ وسلم –آل التّث وأىَّا جشهل ىساء اليتي 

كها أوطحث ةعض نظاٍر ٍذً العلاقة المحّية الحي اكحيفث الصحاةة وآل التّث، نو: الحسهّة،       
إلى المصاٍرة، إلى المشاركة العهلّة، والمدح والذياء وغّرٍا نو الصُر المشرقة الحي دتحث ةاليقل 

الخلاف ةّيَم، الصحّح، ةل وفي كحب الطاعيّو والمشككّو أىفسَم، كها جطرق التحخ لحقّقة 
 وكّف ىفَهٌ فَهًا صحّحًا.

 الصحاةة، أٍل التّث، آل التّث، الرافظة، الشّعة الاديا عشر الكَف كلمات مفتاحية:

 

Relationship Between Prophet’s Al Al-Bayt And Al Sahaba  

Abstract 
This study aims to reflect the reality of the relationship between Al Sahaba and the 
Prophet’s Al al-Bayt - peace be upon him, and remove the suspicions that have occurred 
in this relationship and trying to distort it by malevolent, it stated the meaning of each 
house, and they include the wives of the Prophet - peace be upon him, the evidence from 

the Qur'an and Sunnah  

As it explained some aspects of the strong relationship that has enveloped Al Sahaba and 
Al al-Bayt, from: label, to intermarriage, to the participation process, and praise and other 
bright images that have proven by Sahih traditions, but also in the books of those 
appellants and the skeptics themselves, The research dealt with the fact of disagreement 
between them and how to understand it. 

Keywords: Al Sahaba (Companions), Household, Al al-Bayt, Alraafida, Alshiyat, 
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